
Reactie internet consultatie 
 
 
Geachte lezers, 
 
Bij deze maken wij gebruik van de mogelijkheid om te reageren op de voorgestelde 
actualisatie van bijlage D excretieforfaits  van de meststoffenwet.  
 
In eerste instantie werd bij onze toebedeling van de fosfaatrechten uitgegaan van een 
melkproductie van 0 kg (er werd geen melk geleverd aan een melkfabriek in 2015). Tegen 
deze ‘melkproductie’ konden we bezwaar indienen en RVO vroeg ons de gegevens van de  
DAADWERKELIJKE melkproductie op te sturen. Dit hebben in het najaar van 2016 met 
(aanvankelijk) succes gedaan.  
 
Op ons melkveebedrijf hebben wij op  10 januari 2018 een beschikking ontvangen voor de 
fosfaatrechten op basis van onze werkelijk geproduceerde melk per koe; te weten 10.700 kg.  
Deze is middels een beschikking van 19 oktober 2018 herzien naar 7.500 kg, omdat wij op 
ons bedrijf meer dan 50% verzuivelen.  Hier is destijds bezwaar tegen ingediend. Dit bezwaar 
loopt nog… 
 
In 2015 hadden wij een erg intensief bedrijf met een hoge melkproductie.  De laatste jaren is 
er veel grasland bijgekocht. Hierdoor kregen we een ruwvoeroverschot i.p.v. een –tekort. 
Zodoende is de melkproductie per koe een stuk lager geworden. Wij worden dus dubbel 
gepakt… 
 
Wij hebben als zelfzuivelaar er nooit om gevraagd om forfaitair aangeslagen te worden. 
Tijdens de melkquotering was het ook mogelijk om onze productie te bepalen. Ureum speelt 
geen rol bij het bepalen van de fosfaatproductie. Bij de toekenning van de 
Melkveefosfaatrefentie 2013 werd er ook nog uitgegaan van daadwerkelijke melkproductie! 
Gaan jullie dat ook nog ‘herzien’??? 
 
Zoals het voorstel nu is houd je rechten op grond van 7.500 kg melk en wordt je afrekenend 
op 8.400 kg melk. DIT VALT NIET TE RECHTVAARDIGEN! En wie garandeert ons dat het over 
twee jaar niet opeens 9.500 kg per koe is??? 
 
Het enige eerlijke systeem is iedereen rechten toekennen op daadwerkelijke productie. 
ALLEEN DAN kun je iedereen ook afrekenen op daadwerkelijke fosfaatproductie. En er komt 
dan ook een einde aan die zieke prikkel dat bedrijven die in 2015 melk leverde aan de 
fabriek gestimuleerd worden om zelfzuivelaar te worden! 
 
ZO MOEILIJK IS DAT NIET!! 
 
Vriendelijke groeten, 
Floor de Jong 
Benedenberg 90 
Bergambacht 
06 20530876 


